
Innkommende forslag til årsmøte i Bodø Seilforening 2025



Forslag 1

Forslagsstiller: Remi Rasmussen

Mottatt: 16.02.2025

Styrets innstilling: Tiltredes ikke

Forslag:

Forslag 1 - Styrets begrunnelse

Styret er positiv til å kjøpe ytterlig en båtplass. Styret ønsker imidlertid å kunne gjøre løpende 
vurderinger i forbindelse med et evt. slikt kjøp, herunder økonomiske og aktivitetsbaserte. 
Det er ikke riktig at leiekostnadene vil reduseres ved anskaffelse av ny båtplass da BSF 
allerede nyter godt av en rabattert pris. Renteinntektene derimot vil reduseres slik at total 
kostnad for båtplass vil økes marginalt.

Det legges til at styret ønsker at en evt. avvikling av nåværende leieforhold skal skje i god 
forståelse med utleier, som over år har leid ut plassen til Bodø Seilforening, først subsidiert, 
og deretter til selvkost.

Forslag til årsmøte i BSF Bodø 16.februar 2025 

Seilsportsgruppen i BSF har følgende forslag

BSF kjøper fast båtplass for begge J-80 tilhørende BSF. som ligger ved siden av 
hverandre. Etter hva vi forstår har BSF anskaffet 1 båtplass, for en av båtene

Seilsportsgruppa anser det å ha båtplasser vedsiden av hverandre er en betydelig 
berikelse for seilsportsgruppen. Det er enklere med utstyrs håndtering, erfarings utveksling 
før og etter seiltreninger i regi av seilsportsgruppa. Det vi også gjøre tilsyn av båter når de 
ligger i vinter opplag betydelig enklere. 
Båtplasser hos Bodø Båtforening er innskuddsbasert og innskuddet vil bli tilbakebetalt når 
plassen sies opp. Videre gir det å eie båtplass rimeligere leie en å leie plass direkte av 
BBF.

Mvh
Remi Rasmussen 
Seilsportsgruppa BSF



Forslag 2

Forslagsstiller: Jim-Børre Andreassen

Mottatt: 16.02.2025

Styrets innstilling: Tiltredes ikke

Forslag:

Forslag 2 - Styrets begrunnelse

Styret berømmer forslaget. 

Styret er i dialog med Bodø kommune mht.:

- forlengelse av låneforholdet i Molostua etter at Bodø kommune har overtatt bygningen 
(2025), og inntil bygningen rives

- status på Sjøsportsenteret, herunder når det evt. blir tilgjengelig

- dialog mellom Bodø kommune og BSF med tanke på fremtidig løsning i umiddelbar 
nærhet til indre havn.

Forslagsstillers forslag omfattes således allerede av pågående arbeid. 

Forslag til årsmøtet

Hei, Bodø seilforening
Jeg foreslår følgende sak til årsmøtet 2025.

1. Bodø seilforening tar kontakt med Bodø kommune for å sondere mulighetene for leie av 
nye klubblokaler når Molostua rives.

2. Bodø seilforening tar kontakt med Molobyen for å sondere mulighetene for leie eller kjøp 
av egnede klubblokaler i Molobyen.

Seilerhilsen
Jim-Børre Andreassen

Arne



Vedlegg 1 

Forslag til årsmøte i BSF Bodø 16.februar 2025

Seilsportsgruppen i BSF har følgende forslag

• BSF kjøper fast båtplass for begge J-80 tilhørende BSF. som ligger ved siden 
av hverandre. Etter hva vi forstår har BSF anskaffet 1 båtplass, for en av 
båtene

Seilsportsgruppa anser det å ha båtplasser vedsiden av hverandre er en betydelig 
berikelse for seilsportsgruppen. Det er enklere med utstyrs håndtering, erfarings 
utveksling før og etter seiltreninger i regi av seilsportsgruppa. Det vi også gjøre tilsyn 
av båter når de ligger i vinter opplag betydelig enklere. 

Båtplasser hos Bodø Båtforening er innskuddsbasert og innskuddet vil bli 
tilbakebetalt når plassen sies opp. Videre gir det å eie båtplass rimeligere leie en å 
leie plass direkte av BBF.

Mvh

Remi Rasmussen 

Seilsportsgruppa BSF 



Vedlegg 2

Fra: Jim-Børre Andreassen jimandreassen@gmail.com
Emne: Forslag til årsmøtet
Dato: 16. februar 2025 kl. 22:01

Til: leder@bodo-seilforening.no

Hei, Bodø seilforening
Jeg foreslår følgende sak til årsmøtet 2025.

1. Bodø seilforening tar kontakt med Bodø kommune for å sondere mulighetene for leie av nye klubblokaler når Molostua rives.

2. Bodø seilforening tar kontakt med Molobyen for å sondere mulighetene for leie eller kjøp av egnede klubblokaler i Molobyen.

Seilerhilsen
Jim-Børre Andreassen


